
Information fra bestyrelsesarbejdsmødet 21.08.14  
1. Klubben er kommet godt fra start og ligger i de tidligere 7. klassers 
lokaler over gymnastikomklædningen.  
2. Status på økonomien er tilfredsstillende.  
Skolen har dog gennem en årrække oplevet en stigning i de faste 
omkostninger. 
Fremadrettet er det derfor besluttet at lade skolepengene stige i 
takt med inflationen, som den er opgjort af Danmarks Statistik. 
Dette vil blive behandlet på næste ordinære bestyrelsesmøde. 
 


